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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

 
 

ПРОТОКОЛ 

№ 43 

от 11.08.2014 г. 
 

 

 

Днес, 11.08.2014 година от 16:00 часа в ритуалната зала на Община Алфатар 

се проведе извънредно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

На заседанието присъстваха: 9 общински съветници: Златка Питакова, 

Ивелина Миткова, Росица Иванова, Селятин Исмаилов, Нели Маринова, Радка 

Желева и Петър Иванов, Живка Великова, Янка Господинова. 

Отсъстваха: Тюркян Мехмед, Марин Пейчинов. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Желяна Донева – заместник кмет на общината, Иван 

Енчев – Директор на Дирекция СА, Стефка Жекова – секретар на общината 

Димитър Енчев – мл. експ., „БКС, КС и НС”, Надка Гаджева –ст. специалист УТ, 

Екология, Камелия Христова – ст. специалист ОС, Йордан Костадинов – 

ст.специалист „ Домакин, транспортно обслужване”. 

Гости: Граждани от гр. Алфатар и / кв.Попово/- г-жа Румянка Георгиева,г-жа 

Юлия Толумбова, г-жа Кремена …., г-жа Юлия Узунска, г-н Марчо Узунски, г-н 

Иван Василков, г-н Минчо ……, г-н Николай Колев , г-н Иван Стайков , г-н Жеко 

Славов. 

Председателят на ОбС г-жа Питакова, приветства всички присъстващи: 

Уважаеми колеги, уважаема г-жо Узунска, уважаема г-жо Донева, уважаеми 

специалисти от общинска администрация, граждани и гости добре дошли на 

днешното извънредно заседание на ОбС Алфатар. Наложи се да направим  

заседание поради това, че  в ОбС е постъпила Жалба-сигнал  от гражданите на кв. 

Попово - гр. Алфатар поради  извършена  сеч по ул. „ Люляк”  . 

По правилник  Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова направи 

проверка на кворума. На основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, заседанието е 

редовно /присъстват повече от половината от общия брой на съветниците – 9 

броя/ и ОбС може да взема законни решения. 

Колеги , получихте проекта за дневен ред, който сега ще го обявя. 
 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 
 

     1.Предложения от ОбС- Алфатар  за административни наказания на служители от 

общинска администрация за изсичането на дървета в кв. Попово –Алфатар , 

отношението им към населението и опазването на общинско имущество. Поемане на 

отговорност от кмета на общината и пряко и непряко свързаните лица с проекта 

„Реконструкция и изграждане на улична мрежа, тротоари, площади и улично 

осветление в гр.Алфатар”по мярка 322  от ПРСР.  

 а /вземане на решения за възстановяване / засаждане / на изсечените дървета по 

ул.” Люляк  „ кв. Попово. 

 б/ установяване на добитата дървесина и вземане на решение за разходване на 

средствата от нея. 
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 в/ вземане на решение за демонтираните тротоарни плочки от горепосочената 

улица. 

          г/решение за  отчет към населението, от взетите мерки на кмета на Община 

Алфатар ,относно предложенията на ОбС.      

   2.Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Златка Питакова: Колеги, имате ли други предложения ? 

 Няма. Който е съгласен с така предложения проект на дневен ред да стане дневен 

ред за днешното заседание, моля да гласува? 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов отсъства Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед отсъства   

 

РЕШЕНИЕ № 371 
 

ОБС АЛФАТАР ПРИЕМА СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 
 

     1.Предложения от ОбС- Алфатар  за административни наказания на служители от 

общинска администрация за изсичането на дървета в кв. Попово –Алфатар , 

отношението им към населението и опазването на общинско имущество. Поемане на 

отговорност от кмета на общината и пряко и непряко свързаните лица с проекта 

„Реконструкция и изграждане на улична мрежа, тротоари, площади и улично 

осветление в гр.Алфатар”по мярка 322  от ПРСР.  

 а /вземане на решения за възстановяване / засаждане / на изсечените дървета по 

ул.” Люляк  „ кв. Попово. 

 б/ установяване на добитата дървесина и вземане на решение за разходване на 

средствата от нея. 

 в/ вземане на решение за демонтираните тротоарни плочки от горепосочената 

улица. 

          г/решение за  отчет към населението, от взетите мерки на кмета на Община 

Алфатар ,относно предложенията на ОбС.      

   2.Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Предложения от ОбС- Алфатар  за административни наказания 

на служители от общинска администрация за изсичането на дървета в кв. Попово 

–Алфатар , отношението им към населението и опазването на общинско 

имущество. Поемане на отговорност от кмета на общината и пряко и непряко 

свързаните лица с проекта „Реконструкция и изграждане на улична мрежа, 

тротоари, площади и улично осветление в гр.Алфатар”по мярка 322  от ПРСР. 

   а /вземане на решения за възстановяване / засаждане / на изсечените дървета по 

ул.” Люляк  „ кв. Попово. 
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Ходихме почти всички на среща с населението на кв. Попово - гр. Алфатар и 

знаете за какво става въпрос. Трябваше да се съберем и да вземем решение. Имате 

думата! 

Давам думата на г-жа Радка Желева. 

Радка Желева : Сесията се наложи поради факта, че бяха отсечени дървета  по 

ул. „ Люляк”, кв. Попово - гр. Алфатар. Това предизвика недоволството на 

населението . И на двете срещи  с гражданите  беше поставен този въпрос: – Кое е 

наложило изсичането на дърветата? Да се изясни. Моля за становище от страна на 

общината , дали дърветата са били болни или има друга причина? 

Живка Великова: Колко е добитата дървесина? 

Златка Питакова: По повод добитата дървесина, домакинът не можа да ни  каже 

колко куб. м. е. Възмутена съм от отговора на домакина. Няма никакъв издаден 

документ за съхранение или нещо друго . Плочките които са демонтирани са 

също общинска собственост, но домакинът ги е товарил за в къщи както другите 

хора.  

Други колеги да вземат отношение? 

Нели Маринова: Да получим отговор и после ще се включим. 

Йорданка Узунска:  Ще  започна с отговора, служителите от общинска 

администрация ще ме допълват. С издадената ми Заповед  давам  разрешението за 

изсичане на дърветата. Огледа е направен не само в този район, но и  по други 

обекти – ул. „ Люляк”, „Сакар” и ….. др.  Ако някой има съмнения, че е взето 

незаконно решение и заповедта е незаконосъобразна,  имате възможност да го 

обжалвате. Кое наложи изсичането на дърветата? Имаше акция от Енерго-Про за 

изсичане  на клоните пречещи на електропровода и точно по тази причина се 

наложи изсичането на 2 бр. липи. Оказа се, че при изкореняването на липите 

непосредствено под тях има водопровод от 1964г., ако мога да кажа така. Самата 

коренова  система обгражда водопровода и създава предпоставки за аварии. При 

подобна авария ще остават  много райони без вода. Разговарях с В и К и от тяхна 

страна ще бъде изграден  нов водопровод , но не трябва да има дървета в обхват 

от 3 м. около водопровода. Трябва да стане ясно: Желаем ли да бъде реализиран 

проекта? Желаем ли да бъде сменен водопровода? Проекта е за  1 200 хил.лв. 

Известно е, че ако не бъде  изпълнен както е по документи  се плащат неустойки. 

Трябва да решим ?  

Златка Питакова: Има ли връзка изсичането на дървета  с проекта?  

Йорданка Узунска: По самият проект няма. 

Златка Питакова:Защо ОбС не беше уведомен за изсичането на дърветата на 

30,07,2014г. на заседанието на ОбС? 

Йорданка Узунска: Ако дървесината бъде продадена ще бъде внесена докладна 

записка в ОбС. Дървесината е на съхранение и ще има последващи действия. 

Дървесината е измерена  и е 8,590  куб.м.  - плътни кубици. От липата няма и 

1куб.м. Имаше упрек, че сме я маркирали. Маркирахме я с цел да няма упреци 

къде сме я складирали. Защо съм избрала тая фирма да  складирам дървесината? 

Изборът е , защото фирмата е коректна към Общината. Затова съм избрала г-н 

Косев.” Силвод”  има задължения към общината.Тротоарните плочки имаше идея 

да бъдат предоставени на читалището в кв. Попово- гр. Алфатар. Плочките не са 

налични. Оградата е демонтирана / при изсичане на дърветата/ с цел да не бъде 

повредена. Относно дърветата – населението трябва да реши, ако се сменя 
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водопровода, всички дървета трябва да се изкоренят. Имаме идея да бъдат 

засадени  дървета, но трябва да е съобразено с водопровода . 

Янка Господинова: Имах едно предложение за сесия и дискусия. Това щях да 

предложа преди отговора на г-жа Узунска. За мен тази Заповед е нагласена. Имам 

съмнения, че е издадена  на 01.08.2014г. За мен тази Заповед е нелегитимна. Защо 

ние ОбС нямаме достъп до информация? Недоумявам как кмет издава устна 

заповед? Нямаме Заповед за назначена комисия, а тя е била устна. Не ни се 

предоставя протокола защото имало трета страна. Коя е третата страна? Длъжни 

сте да ни предоставите такава информация.Кои са хората в тази комисия? Не 

споделихте, че може да възникне проблем. Вие сте събрали екипа, но с нас  и с 

гражданите не е коментирано относно възможността  за възникване на проблеми. 

Нещата са много нагласени. Чисти оправдания. Липсва прозрачност. В тази 

връзка предлагам, председателя на ОбС г-жа Питакова ,да предприеме 

необходимите действия за обжалване на заповед № РД-232 от 01.08.2014г. , 

издадена от кмета на Община Алфатар пред СОС.  

Г-жо Узунска , как избрахте фирмата, която ще съхрани дървесината? Това не е 

единствената фирма на територията на гр. Алфатар. „ Силвод”  дължали данъци. 

Неправомерно се събират данъци на тази фирма, защото не им се предоставя 

услугата сметосъбиране. 

Златка Питакова: Благодаря Ви ! 

Йорданка Узунска: Това е ваше заключение. Ако присъствахте на откриването 

на обекта щяхте да сте наясно. В последствие след изкореняването на дърветата 

„ВиК „ни информира за този проблем , че трябва да се смени водопровода.  

 Живка Великова: Колко са изсечените дървета? Вчера още никой не знаеше. 

Йорданка Узунска: Борове и кипарис, в заповедта са посочени 21 бр. 

Нели Маринова: Разбирам, че нормативната уредба е спазена. Въпросът е чисто 

морален. Не съм експерт по общинска собственост, но мисля, че щеше да е по 

добре да се разговаря с хората. Нито един от гражданите не постави под съмнение 

изпълнението на проекта.Какво ще се случи на тази улица? Хубаво е с истинските 

имена да се разясни какво ще се случи. Разбирам емоциите на хората. Жената, 

която е засаждала тези дървета седеше и трепереше. Тези хора имат нужда от 

разяснения.Така, че разяснителна кампания не сте задължени да направите, но е 

необходима. През цялото време хората задават въпроса:” Кой?” Кой е виновен? 

Нека да се даде отговор на хората живеещи в района. 

Янка Господинова: Тази сесия  беше направена по искане на хората. Искам да 

знам членовете на комисията и техническите компетенции. Разбрах, че заповедта 

е устна на  третия ден от направената сеч. 

Росица Иванова:Премълчавах, но знам , че хората от кв. Попово ги боли. Трябва 

да помислим . Греши се. Който не работи, не греши! Трябва да се консолидираме, 

за да се направи този  проект. От  7 – 8 години крача по един такъв проект. Всичко 

беше спазено.Нищо не беше отсечено и съборено, но сега е пропаднал асфалта. 

Каквото е станало, станало е. И да упрекваме и да мърморим ….. Да стане, но да 

стане качествено. Нека да бъде хубаво и качествено и всички да бъдат доволни. 

Такива предложения да дадем. А не „защо”? 

Янка Господинова: Не сме се събрали да вземаме решения свързани с проекта. 

Затова отговорност носи изпълнителя. Говорим за вземане на решения свързани с 

„гафа” / изсичане на дърветата/. 



 5 

Златка Питакова: Колеги, моля всеки да вземе отношение!Ако нямахме 

специални гости изказванията и въпросите щяха да бъдат други! 

Янка Господинова: Даваме предимство на г-жа Георгиева- една от 

говорителките на хората от кв. Попово. . 

Румянка Георгиева – гражданка: Г-жа Гаджева да обясни защо първо са се 

отрязали липите. Ако това стигне до ЕС ще бъде отрязан и проекта.  Не чух 

обяснение, защо са отрязани дърветата? Те не са болни. Което е надигнало от 

корените , надигнало е. Грешката е там, че не са се срещнали с  нас , хората и не 

са ни обяснили, кое налага изсичането на дърветата. Те са вашите избиратели и 

формират вашата заплата. Все едно да влезеш в дома на някой с негативизъм.  

Започва се нещо, но преди да се направи се правят много разрушения. Питат ме : 

Аз не те познавам, не може да говориш”. До трети клас съм учила в  кв. 

Попово.Била съм в чужбина и се възмущавам, как хората ги е страх  да 

говорят.Отговорете за дърветата? Кой е еколога на общината? 

Златка Питакова: Благодаря Ви! 

Не  е спазена наредбата за изграждане и опазване на зелената система на 

територията на община Алфатар.Ако прочетете:  

Глава втора.  УПРАВЛЕНИЕ НА ЗЕЛЕНАТА СИСТЕМА. 

Чл. 2. (1)  Органите на управление на зелената система са Общински съвет  гр. 

Алфатар, Кмета на Община Алфатар, кметовете и кметските наместници на 

населените места. 

 След като ОбС сме орган на управление , защо на 30.07.2014. на редовната 

заседание не уведомихте Общинските съветници?. Ако  пречат на изпълнителя на 

проекта е можело да прочетете чл.21 : 

 Чл. 21. Изпълнителят на строителството е длъжен: 

1. Да вземе необходимите мерки за опазване на озеленените площи и 

декоративната растителност от повреди и унищожаване. 

    2. Да отстранява за своя сметка всички причинени вреди на зелените площи и 

декоративната растителност. 

Колеги имате думата. Иска ли думата някой от гостите?  Моля! 

Живка Великова: Къде е протокола от тази комисия? 

Йорданка Узунска: Има трето лице и то не е  от общината.  

Янка Господинова: Какво значи „ не е от общината”? 

Йорданка Узунска: Трябва да се иска неговото съгласие за представяне на 

протокола. 

Златка Питакова: Този протокол се изисква още като ходихме на среща с 

населението в кв. Попово. 

Янка Господинова: Кои са членовете на комисията? 

Йорданка Узунска: Членовете са - еколог, заместник – кмет, домакин. 

Румяна Георгиева – гражданка: Каква е ролята на еколога? 

Йорданка Узунска: Имате възможност да обжалвате.  

Румянка Георгиева - гражданка: Нали сте разбрали за водопровода след като са 

изсечени липите. 

Йорданка Узунска: Проекта е изготвен много преди това. 

Янка Господинова: Спрете да се оправдавате с  водопровода. 

Радка Желева: Исках да уточня нещо. Няма човек, който е против проекта. Ако 

не се спазят сроковете по проекта  ще има финансова корекция  и ще остане за 
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сметка на общината. От срещите  с хората разбрах, че  те нямат нищо против  Да 

направиш проект е много трудно.По рано във връзка с проекта се  наложи 

обсъждане  и по ул. „ Люляк”. Тогава  не се налагаше   подмяна на водопровод и 

затова я  включихме в проекта. Тя е една от основните и най-натоварени улици . В 

интерес на истината много от нещата  се уточняват в процеса на работа. Ако беше 

се направила предварителна добра оценка, можеше да се изсекат само болните 

дървета. Свързана съм  с този проект и поставям въпрос към общината. Проведена 

ли е среща с проектанта? Правете повече срещи с хората отговорни за проекта, 

защото винаги възникват въпроси. Имаше въпрос от граждани и за „Жеретата” от 

„ Боаза”.  Прибрани са , кабела също . За другите неща подкрепям г-жа Нели 

Маринова. Има си административен ред за търсене на отговорност. Кмета сам 

може да прецени кой е виновен и кой не е. Трябва да направим всичко възможно 

да продължи работата по проекта. 

Нели Маринова: Тази сесия е предизвикана от хората. Те трябва да си изяснят 

нещата. Тази сесия не е предизвикана от наша лична персонална обида. Хубаво е 

да има будно  гражданско общество. 

Златка Питакова: Имате ли други въпроси и изказвания? 

Жеко Славов - гражданин: Вие сте много млади и не знаете как се строеше. Кое 

е направено първо: водопровода, електропровода и тогава дърветата са засадени. 

С нашият труд е направено всичко. 

Златка Питакова: Колеги искам  въпроси или решения. 

Живка Великова: Преди осем години също сменяхме водопроводи в с. Алеково, 

но не беше изсечено нито едно дърво. 

Янка Господинова: Който иска да измисли нещо в защита ,имаше  на 

разположение  четири дни. Имаше предложение от жителите на  кв. Попово. 

Златка Питакова: Имам въпрос към домакина: Защо се отнася по такъв немарлив 

начин към задълженията си? Не знае колко е добитата дървесина, краде от 

демонтираните плочки , осветлението / крушките светят и през светлата част на 

деня/ и куп др. неща.  

Йордан Костадинов: Изпълнявам заповеди на кмета. Плочките не са 

заприходени. 

Желяна Донева:Какво означава кв. Попово? Как разделихте алфатарци? 

Румянка Георгиева - гражданин: Това делене стана от Вас. 

Радка Желева: По отношение на плочките, когато нещо се демонтира до 

сутринта го няма, ако не се прибере. Затова трябва да имате едно на ум. 

Иван  Василков -  гражданин: Тези плочки са взети. 

Росица Иванова: Всички са прави. Какви конкретни искания имат гражданите и 

да вземем решение. 

Иван Стайков - гражданин: Нека нещата се решат. 

Николай Колев - гражданин:Ние сме си предали исканията чрез жалба - сигнал. 

Нели маринова: Проекта на дневен ред не е ли въз основа на исканията на 

гражданите?  

Златка Питакова: Зачитам: част от  Жалба- сигнал на Николай Борисов Колев. 

Молим да предприемете следните действия: 

1. Вземане на конкретни мерки относно изясняване  на доводите довели до 

издаване на тази Заповед на кмета и как така без експертно решение един 

кмет може да нареди изсичането на толкова дървета. 
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2. Налагане на наказателна отговорност на всички виновни, участвали в това 

престъпление. 

3. Изясняване на количеството и стойността на добития дървен материал от 

тези дървета, с искане да се използват изцяло за нуждите на кв. Попово. 

4. Спиране незаконните действия на общината. 

5. Виновните за тези действия да си подадат оставките или  да се отстранят от 

работа. 

Желяна Донева: Какво значи кв. Попово? Административно деление ли има? 

Николай Колев - гражданин: Става въпрос за морални решения. Вие нямате 

лице към хората.Начина Ви на контактуване?!. Гледате да ни изкарате виновни за 

това, че имаме мнение. 

Златка Питакова: Колеги! 

Румянка Георгиева - гражданин:  8000 лв са отпуснати за билбордове, които 

трябва да седят 5  години. Къде са ? 

Желяна Донева: Има куп промени. Чл. 50, ал. 2,  след изпълнение на СМР се 

поставят билбордовете - ЧЛ.50, ал.(2) Ползвателят на помощта се задължава 

след извършване на окончателно плащане по проект по реда на тази наредба 

за срок 5 години от сключване на договора за отпускане на финансова помощ 

да постави и поддържа на видно място билборд с нформация за подпомагане 

на дейността му от ЕЗФРСР. Определено трите информационни точки  трябва 

да седят  пет години след приключване на СМР. Преди изпълнение има табели, 

които се поставят  на обекта. Наредба  2, чл.13  - чл. 12. (Изм. - ДВ, бр. 102 от 

2006 г.) (1) Възложителят или упълномощеното от него лице предварително 

изготвя и предава на строителя информационна табела за строежа съгласно чл. 13.   

Янка Господинова: Преценили сте една табела? 

Желяна Донева: Една табела е достатъчна за обекта. 

Нели Маринова: Необходимо е и такъв разговор трябва да се води :демонтирано 

е, прибрани са  ……и т. н . 

Радка Желева: Предлагам да обсъдим проекта. Кмета като възложител да си 

продължи изясняването на ситуацията  и да поеме отговорност.  

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към подточка  „а”: 

 а/вземане на решения за възстановяване / залесяване / на изсечените дървета по ул.” 

Люляк  „ кв. Попово. 

Янка Господинова: Срок  75  дни. Проекта вече стартира. Да бъде засадено с 

достатъчно голяма дървесина / да има големи дървета/. 

Росица Иванова: Имаме ли право да  предлагаме? 

Янка Господинова:Предложение трябва да се вземе също за наказанията. Ще 

гласуваме всяка подточка . Залесяване  с иглолистна дървесина до 75  дни. 

Радка Желева:  В този срок кмета на общината да предложи проект за залесяване. 

Да го обсъдим, да има мнение на еколог. Да не поставяме такъв срок за самото 

засаждане. 

Янка Господинова: Не би трябвало да се променя. След 75  дни ще е подходящия 

сезон за засаждане. След 75 дни рискуваме засаждането да стане следващата пролет. 

В максимално бързи срокове да се вземе решението. 

Румянка Георгиева - гражданка: Къде е логиката първо да се направят плочките и 

после да се засажда. 

Надка Гаджева: Каква е вашата визия за засаждането? 
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Йорданка Узунска: Засаждането трябва да бъде съобразено. Трябва да се направи  

консултация със специалист. Не може да бъде засадено дърво с голяма коренна 

система. Вида на дървото ще определи и мястото на засаждане. 

Радка Желева: „Искаме да стане така както е било”. Изпълнителя ще си следи срока 

и няма да чака,  къде да сложи дърво. Може да се наложи дърветата да бъдат от 

страни на тротоара. Трябва да се направи проект за засаждане  и да се обсъди  с 

населението. 

Златка Питакова: Колеги, дърветата пречат на водопровода. Дървета няма да има – 

така разбрах аз, ако искаме да се смени водопровода. 

Радка Желева: В проекта няма заложени средства за водопровода. 

Златка Питакова: Срок до 75 дни ако напишем , който ще го изпълнява , ще се 

съобрази какви да бъдат дърветата. 

Нели Маринова:. Относно проекта за засаждане, да бъде проведена информирана 

кампания /обсъждане/ с населението живеещо в района до 25.08.2014г.  

Янка Господинова:  Г-н Алексиев  ни каза : „ Събирате се ОбС и се връщате в 

селото  и казвате какво сте решили.” Имайте предвид 14 дневния срок на обжалване.  

Румянка Георгиева - гражданка: Толкова ли е трудно компетентен човек да  

определи с какви видове да се засади? Боровете почистват въздуха през цялата 

година. 

Юлия Толумбова - гражданка: Г-жа Гаджева да каже, кои улици са пръскани за 

комари? 

Златка Питакова:  Г-жо Толумбова , ще Ви дам думата  към точка втора от дневния 

ред . 

Колеги ,ще гласуваме всяка подточка с решение . 

а /вземане на решения за възстановяване / засаждане / на изсечените дървета по ул.” 

Люляк  „ кв. Попово. 

Златка Питакова: Зачитам основанието за решение: 

 

На основание чл. 21, ал.1, т.23  от ЗМСМА предлагам ОбС да вземе следното 

решение : 

 

РЕШЕНИЕ № 372 

 

       Възстановяването / засаждане / на изсечените дървета по ул.” Люляк „ 

гр.Алфатар да стане  до 75 дни / равни с изпълнението на проекта/ и да бъде 

проведена информационна кампания на населението до 25.08.2014г., относно 

проекта за засаждане. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване. 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов отсъства Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед отсъства   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
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Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги! Преминаваме към подточка 

б/Установяване на добитата дървесина и вземане на решение за разходване на 

средствата от нея. 

Янка Господинова: При направените срещи имаше предложение от населението 

средствата от дървесината да бъдат инвестирани в местното читалище - цялата сума. 

Йорданка Узунска: Дървесината е на съхранение и ще има последващи действия. 

Дървесината е измерена  и е 8,590  куб.м.  - плътни кубици. 

Радка Желева: Средствата от добитата дървесина - 8.590 куб.м, да бъдат 

предоставени на НЧ ”Ведрина” кв.Попово - Алфатар. 

Иван Енчев: Защо си противоречите с взето решение? Казвам за да се 

съобразите. 
 

Златка Питакова: Колеги, зачитам основанието за решение на подточка „б”: 

На основание чл. 21, ал.1, т.23  от ЗМСМА предлагам ОбС да вземе следното 

решение : 
 

РЕШЕНИЕ № 373 

 

       Средствата от добитата дървесина – 8,590 плътни куб.м да бъдат 

предоставени на НЧ”Ведрина” гр.Алфатар. 

 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване. 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов отсъства Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед отсъства   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги! Преминаваме към подточка:  

в/ Вземане на решение за демонтираните тротоарни плочки от горепосочената 

улица. 

Златка Питакова: Плочките вече ги няма. 

Росица Иванова: При срещата с населението видях, че плочките  ги има. 

Живка Великова: Плочките да се сложат в гробищния парк в кв. Попово. 

Нели Маринова: Демонтираните плочки, които не са годни трябва да се занесат в 

депото и да се плати. 

Златка Питакова: Аз съм казала кой е виновен и да си понесе наказанието . 

Янка Господинова: Който е взел плочките да ги върне. 

Иван Василков - гражданин: Да бъде санкциониран виновния. 

Янка Господинова: Ще бъде санкциониран в следващата точка. 

Росица Иванова: Да върнат плочките щом си търсят дървата. 

Нели Маринова: Кмета да вземе решение.  

Златка Питакова: Колеги, зачитам основанието за решение на подточка „в”: 
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На основание чл. 21, ал.1, т.23  от ЗМСМА предлагам ОбС да вземе следното 

решение : 

РЕШЕНИЕ № 374 

 

 Демонтираните тротоарни плочки от ул.”Люляк” гр.Алфатар да бъдат 

предоставени на гробищния парк / в кв.Попово- гр.Алфатар/. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване. 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов отсъства Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед отсъства   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги! Преминаваме към подточка: 

г/решение за  отчет към населението, от взетите мерки на кмета на Община Алфатар 

,относно предложенията на ОбС.      

Златка Питакова: Срок до 25.08.2014 г.. Колеги, този срок удовлетворява ли ви? 

Румянка Георгиева - гражданка:  Еколога да даде обеснение  защо  са изсечени 

дърветата? 

Янка Господинова: Има входирано искане от гражданите. Това, което е написано в 

Жалбата да бъде прието , като предложение. 

Нели Маринова: Общината до 25.08.2014 г. ще даде отговор дали въобще са 

виновни. Нека кмета уведми ОбС. 

Златка Питакова: На 25.08.2014 г.  да присъства пред населението на кв. Попово 

специалиста от протокола  който не ни се предоставя и незнаем кои е този 

специалист / трета страна/. Налагане на дисциплинарна  отговорност  на лицата 

отговорни за това деяние срок до 25.08.2014г. 

Радка Желева: Не съм съгласна с това решение. Искаме проект за засаждане и 

консулт със специалист. 

Нели Маринова: Ние да се консулидираме за нашите предложения относно 

засаждането и вида дървета. Относно Жалбата  казваме  всичко това да се случи на 

25.08.2014 г.. 

Росица Иванова:   На 25.08.2014 г.,в колко часа и мястото? 

Златка Питакова:  Часа и мястото да го каже  кмета. Колеги, зачитам основанието 

за решение на подточка „г”: 

На основание чл. 21, ал.1, т.23  от ЗМСМА предлагам ОбС да вземе следното 

решение :   

РЕШЕНИЕ № 375 

 

     Да се даде отчет към населението на /кв.Попово/ гр.Алфатар, за взетите мерки от 

кмета на Община Алфатар, относно предложенията на ОбС и Жалбата – сигнал от 

Николай Борисов  до 25.08.2014г. 
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Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов отсъства Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед отсъства   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги! Преминаваме към : 

ТОЧКА ВТОРА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Давам думата на  г-жа Юлия Толумбова. 

Юлия Толумбова - гражданка: Г-жа Гаджева да обясни къде трябва да се пръска за 

комари? 

Надка Гаджева: Пръскат се зелените площи, които са за общественно ползване. 

Юлия Толумбова: Защо пръска до Антоанета , там ли са площите за обществено 

ползване? В качеството си на каква ходи в Социални  грижи да  проверяваш?  

В качеството си на каква каза на Марияна да се подпише, че отказва работа. 

 Защо не обясни на жената, че няма да има право на борса ако се подпише? 

Надка Гаджева: Според изисквания на Бюрото  по труда  всяко лице на което  е 

предложена работа се подписва в различен списък в зависимост от това дали е приело 

или не , предложената работа. Обяснила съм каквото трябва. 

Румянка Георгиева - гражданка: Лицето, което е еколог е тук и никой не го казва , 

не го представи . Защо? 

Янка Господинова: Въпросът ми е към г-жа Гаджева. Кое те накара да рушиш нещо 

направено от комунизма? Кое и какво ти  пречи? Твърде млада си за да си допринесла  

нещо за Алфатар. Ти вървиш по улиците на комунизма. 

Надка Гаджева: Не е причината това, че оградата е  създадена през комунизма. 

Неправилно са Ви предали думите ми. За да се изкорени едно коренище е 

необходимио пространство от 6 м. Вадят се дървета, защото  и тротоара и асфалта са 

надигнати от корените им. 

Румянка Георгиева - гражданка: На кого от вас Иван се е молил да не се секат 

дърветата? 

Янка Господинова: Ако имаш малко достойнство ти ще искаш среща с гражданите , 

ти ще инициираш засаждането на дърветата. Ти сама ще кажеш « Аз съм виновна» 

Иван Стайков - гражданин: Доколкото разбрах населението не е информирано.  

Било е нужно да се демонтират «жеретата». Липсва контакт с гражданите -  Кое 

налага? Липсва контакт от общинска администрация с населението. 

Желяна Донева: Кое наложи демонтаж на жеретата ли?  - По проект е предвидено да 

има осветление. Има  наредба за несъвместимост между високо и ниско напрежение, 

в такъв случай трябва да се съобразим. Длъжни сме да се съобразим с тази наредба, за 

да се осъществи проекта. Ако останат «жерета»  от Енерго - Про няма да ни пуснат 

ел.енергия необходима за осветлението. 

Янка Господинова: Защо не информирахте населението? 

Желяна Донева: Аз ви обясних, че има проблеми, които тепърва  ще се отстраняват. 

Г-н Стайков, ако съм била  изчерпателна ще приключа с отговора си. 
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Иван Стайков - гражданин: Много се съмнявам дали ще бъде възстановено 

захранването. Трябва да се помисли да се отреагира при необходимост. Вземете 

навременни мерки. Откраднали са и трафопост. Как може да бъде откраднат? Къде с 

полицията? Дават един отчет само на думи. Какво правят? 

Златка Питакова: Трафопоста е откраднат по ваше време г- н Стайков. Защо не го 

търсихте тогава , а сега? 

Йорданка Узунска: Да внеса яснота. Трафопостът е откраднат  отдавна – 2011г. 

Добре е, че не са се усетили, че няма ток  и да откраднат и кабела. Относно 

«жеретата»: Възниква несъвместимост между това високо напрежение  и проекта. 

Нещата стават много сложни и възникват неясноти, които трябва да бъдат решени в  

движение. 

Румянка Георгиева - гражданка: Всяко ръководство се избира да обслужва 

интересите на населението. Трябва да се обсъжда с тях. 

Янка Господинова: За пореден път кмета и общинска администрация спрете  да 

обвинявате ОбС. Колкото и да сме нискоинтелигентни  вземаме решения в полза на 

хората. 

Румянка Георгиева - гражданка: За да няма пререкания бъдете с гражданите, 

бъдете до тях. 

Николай Колев - гражданин: В Жалбата  е написано моето име, защото гражданите 

ги е страх. Отправени са заплашителни думи към Иван Петров – секретар на НЧ 

»Ведрина». 

Желяна Донева: В Какъв аспект? Вероятно тук се обърна на съдилище. Дойдох с 

една идея  и ние с г-жа Узунска я реализирахме. Никога не сме отказали съдействие 

на читалище « Ведрина». 

Юлия Узунска - гражданка: Не мисля, че някой е бил върнат от г-жа Узунска. Защо 

чакахте г-жо Господинова, а не предизвикахте на по ранен етап намеса на ОбС. 

Янка Господинова: Г-жа Узунска вкара  в ОбС  докладни записки на 30.07.2014г. за 

да се случат нещата по проекта. Всички бяхме единодушни с  взетите решения. 

Юлия Узунска - гражданка: До 30.07.2014 г ОбС няма представа, че ще се режат 

дървета? 

Янка Господинова: Не знаехме нищо. Няма решение на ОбС. Има много неща, 

които се случват и ОбС не знае. Ние, общинските съветници научаваме от 

гражданите. 

Юлия Узунска - гражданка: Когато е избухнал проблема, вие сте там. 

Златка Питакова: Аз ще Ви отговоря, г-жо Юлия Узунска : 

Няма комуникация, ОбС и общинска администрация ,нямало е и при предишния ОбС  

, няма и сега и така вероятно ще продължи. Защо , ще ме питате ? Ще Ви отговоря : 

Защото хорат – служителите са едни и същи .Ако бяха се сменили , нещата щяха да 

седят по друг начин. 

Юлия Узунска - гражданка: Винаги съм подкрепяла общината и други  във всяко 

отношение, но вече няма да го правя. 

Радка Желева: С дългогодишната си  работата в местното самоуправление мога да 

кажа, че разногласия винаги е имало и ще има.Знам какви решения съм вземала  и 

затова препоръчвам на кмета преди  стартиране на проект да се събират всички и  го 

обсъдят, за да не се стига до подобни неприятни моменти. Добре стана, че сте 

извикали проектанта  за «жерето» и сте обсъждали възникналия проблем. Нека да 

има контрол. 
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Препоръчвам : Да обърнете внимание на служителите в общинска администрация да 

си премерват приказките . И нека  с общи усилия продължим напред. 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги!  

Поради изчерпване на дневния ред закривам извънредното заседание на ОбС в 

18:50 часа. 

 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

         /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

Протоколист: …. 

/Иванка Жекова / 


